
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Horten videregående skole  
 

Skoleår:  23/24     Møtedato: 05.12.23 

Roller i SU-SMU   Navn  

Leder (elev)   Lisa Aakra Egeland 

Nestleder (elev)  Emilie Raaen Nordgård 

Andre elevrepresentanter   Kristoffer Kjelling, Liam Laurence Breian Langø, Lucas 

 Stensnes-Ottem, Yuna Larsstuen Rønnes, Frøya  
 Bjørnsdatter Røed, Julie Geline Tellevik, Bork-Fredric 

 Magnussen 

Hospitant  Ingrid Marie N. Hopen 

Rektor/skolelederrepresentant   Gisle Birkeland 

Ansattrepresentant(er)   Alexander Skaane,  
 Margareth Freslo (tilrettelegger) 

Skoleeierrepresentant   Anita E. Larsen 

Representant skolehelsetjenesten  Kim Haave/Birgitte Trollsaas 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 

Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 

tidsfrist. 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

 Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

 hjemmeside. 

 Til stede 

 Elever:  

 Lisa Aakra Egeland, Emilie Raaen Nordgård, Kristoffer Kjelling, Liam Laurence Breian Langø, Lucas 

 Stensnes-Ottem, Yuna Larsstuen Rønnes, Frøya Bjørnsdatter Røed, Julie Geline Tellevik, Ingrid 

 Marie N. Hopen (hospitant) 

 Skoleeier/rektor/ansatte/helsesykepleier: 

 Anita E. Larsen, Gisle Birkeland, Margareth S. Freslo, Birgitte Trollsaas 

 (helsesykepleier)  

 

 Forfall 

 Elever: Bork-Fredric Magnussen 

 Ansatte: Alexander Skaane 

 

Saksnr. Saksliste Referat  Ansvar 
oppfølging 

Frist 

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

1 Rektor informerer 
om oppfølging av 
saker fra forrige 
møte 

- Undervisningsopplegget RUS i 
undervisningen 

- VTFK er landsledende mht. arbeid 
med forebygging av rus i 
undervisningen. Avdelingsleder 
Mette Ingels har nå ansvar for videre 
arbeid på HVS. RUS-dag for vg2 og 
vg3 med refleksjonsøkter i etterkant 
ønskes. Elevrådet, rektor og Mette 
jobber sammen om dette.  
 

- Kartlegging av det psykososiale 
miljøet i hovedgata 

- God stemning og helt fullt i 
hovedgata. Vi må jobbe videre med 
gruppesammensetningen og den 
psykologiske tryggheten.  
 

- Det er laget en plan for hvordan vi 
skal jobbe med inkludering på skolen. 
Første utkast legges frem for elevene. 
Dette er meldt som egen sak. 
 

Rektor og 
elevråd 

 

 

 

 

 

 

Rektor 

 

 

 

Rektor 

 

 

01.03.24 

 

 

 

 

 

 

 
01.03.24 

 

 

 

01.03.24 
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- Henvendelse til VTK vedrørende fulle 
busser som kjører forbi elever fordi 
det ikke er plass til flere passasjerer 

 
Elever opplever fortsatt at bussene 
kjører forbi fordi de er fulle.  
Kristoffer i elevrådsstyret tar kontakt 
med ansatt Anne Grete Krämer som 
kan henvende seg til VKT. Elevene må 
være konkrete på hvilke ruter og 
tidspunkter som er problematisk. Det 
lages en Forms som elevrådet 
administrerer og som elevene kan 
melde saker til. Kristoffer sørger for 
at formsen blir laget og blir lagt ut på 
«Skolen vår». 

Kristoffer 

 

 

 

 

 

01.01.24 

2 Informasjon om 
arbeidet i elevrådet 

Miljøkomitéen 
Det er lagt ut informasjon på skjermene 
om hvorfor det ikke er søppelkasser i 
klasserommene.  
Det er planlagt en klesbyttedag på 
skolen 

Rettighetskomitéen 
Noen møter er avholdt og arbeidet er i 
gang 
 
NN-komitéen 
Har laget en omvendt julekalender 
NN-dagen: NN-komiteen har fått inn ca 
kr 370.000. Det er rekord! Det er også 
rekord på antall elever som var ute i 
jobb på NN-dagen. 

Rus og psykisk helse komitéen 
Infoplakater til skjermene 
Stands i hovedgata etter nyttår 
Planlegging av rusdag for VG2 og VG3. 
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3 På bakgrunn av 
arbeidet med 
skolemiljøet i fjor, 
hvilke oppgaver skal 
prioriteres i år? 

Inkludering er en svært viktig sak som 
det er ønske om å jobbe videre med i 
år. Arbeidet er i gang. Kommer som 
egen sak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

4 Forberedelse til 
elevundersøkelsen 

Gjennomført i de fleste klasser. Vi ligger 
an til en gjennomføringsgrad på 90%.  

 

Rektor 

 

15.12.23 

 

5 Oppfølging av 
Ungdata resultater 

Kommer på nyåret. Rektor 

 

01.03.24 

 

6 Informasjon/ 
aktuelle 
orienteringer 
v/rektor 

Ingen øvrige orienteringer  

 

 

 

7 Inkluderende 
skolemiljø for 
avgangselever  

Det jobbes med trygg avgangstid for 
elever. Hele landet er med. Elever og 
voksne ser det samme bildet. Elevene 
ønsker voksenhjelp.  

Felles satsingsområdet for alle skoler i 
Vestfold. Elever og voksne ønsker det 
samme. Et inkluderende miljø og at det 
ikke skal være kommersielt 

Rektor  01.03.24 

8 FAU på Horten vgs FAU = foreldrearbeidsutvalg. Rådgivende 
organ som gir råd til skolens ledelse. 
Dette er et viktig og ønsket samarbeid.  

Fire foreldre har meldt sin interesse. 
Disse fire representerer alle trinn og 
både studieforberedende og yrkesfaglig 
utdanningsprogram. 

Det må lages et mandat og vedtekter må 
på plass.  Valg på FAU-leder. 

Både skoleeier og SMU er positive til at 
Horten vgs oppretter FAU på skolen. 
Horten er den første videregående 
skolen i Vestfold som har iverksatt dette.  

  

9 Eventuelt Ingen saker til eventuelt.  
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SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

1 Kantina – utvalg og 
drift  

Ingen plastikk brukes i kantina. 

Elever kan komme med ønsker til 
salatbaren.  

Det masse vegetarmat i kantina. 

Kantineleder Nico har ingen saker.  

  

2 Mobilhotell – 
forsøksordning i 
utvalgte klasser 

Praktiseres i noen klasser allerede. SMU 
stemmer for en forsøksordning. Flere 
skoler har innført en slik ordning.  

 

Rektor 15.01.24 

3 Kjønnsnøytrale 
toaletter 

Rektor foreslår kjønnsnøytrale toaletter 
på skolen for likestilling og inkludering. 
Skolen har fått midler fra VTFK for ny 
merking av toalettene.  SMU støtter 
forslaget. 

Rektor 01.01.24 

4 SU/SMU blir 
orientert om og får 
anledning til å 
komme med innspill 
i saker som angår 
det fysiske miljøet 
ved skolen 

Ønsker om flere stoler i hovedgata. Det 
er også behov på galleriene.  

Skolen har ikke budsjett til å kjøpe inn 
nye stoler.  

Elevrådet kan vurdere innkjøp av flere 
stoler (det er gitt signaler om at det 
kommer penger til elevrådene fra fylket).  

Elevråds-
leder 

01.01.24 

5 Eventuelt 

Kameraovervåking 
på fellesområder 

Vi har allerede kameraer inne i bygget, - 
mot utgangene. Det er også kameraer 
utenfor skolen. 

Det vil bli montert flere kameraer inne. 
Dette for å gi elever og ansatte et enda 
tryggere arbeids-/skolemiljø, og som et 
preventivt tiltak for å unngå uønskede 
hendelser. SMU ser behovet for 
kameraer hvis uønskede hendelser 
oppstår. Det ble orientert om at det er 
laget et notat om at andre tiltak er 
vurdert. Rektor sender dette notatet til 
elevrådsstyret. 

Rektor 15.12.23 

 

Referatet er godkjent 08.12.23 


